
Provincie Flevoland

6. Is het college van GS bereid te inventariseren bij de gemeenten hoeveel noodopvangplekken 
binnen de provincie Flevoland er reeds zijn gerealiseerd?

Antwoord; Ja, in nauw overleg met gemeenten en COA wordt onderzocht wat de mogelijkheden op 
korte en middellange termijn zijn binnen Flevoland voor opvang van vluchtelingen.

Antwoord: ja, via de PRT, ambtelijke werkgroep en het Veiligheidsbestuur/Veiligheidsregio is nauw 
contact met het COA over noodopvangplekken.

7. Is het college van GS het met ons eens dat wij de verplichting hebben om noodopvang te 
faciliteren voor deze vluchtelingen?

Antwoord: ja, per 31 augustus 2021 is het azc in Dronten uitgebreid met 90 extra
noodopvangplekken tot 1 april 2022, met mogelijkheid tot verlenging. In het azc Almere zijn recent
448 extra noodopvangplekken voor de duur van een jaar gerealiseerd. Na dit jaar wordt gestart met 
de realisatie van structurele uitbreiding met in totaal 600 extra opvangplekken. Deze zijn naar 
verwachting gereed in 2023. Na deze uitbreiding heeft Flevoland in totaal 3.400 opvangplekken,. 
Hiermee voldoet Flevoland aan haar verplichtingen en levert 281 opvangplekken meer dan 
gevraagd.

Antwoord: ja, GS vindt dat wij de plicht hebben om vanuit onze rol te doen wat mogelijk is om 
goede noodopvang in de Flevolandse gemeenten te realiseren. De provincie heeft hierin een 
stimulerende rol om partijen bij elkaar te brengen en met elkaar in gesprek te laten gaan. De 
gemeenten, samen met het COA dragen de zorg voor het realiseren van goede opvang.

4. Heeft het college van GS al overleg gehad met de gemeenten welke mogelijkheden er zijn voorde 
(tijdelijhe) opvang van vluchtelingen? Zo ja, wat is daarvan de uitkomst en is dit gecommuniceerd 
richting het COA?

Wij weten dot het COA de voorbeur geeft aan grootschalige opvang, maar gelet op de ernst en 
urgentie van de situatie zal elke opvangmogelijkheid die er is, benut moeten worden, ook als deze 
kleinschalig is.
5. Is het college van GS bereid hierover in gesprek te gaan met het COA?

Het Kabinet heeft besloten om zowel de noodopvangplekken voor Oekraïners als opvangplekken 
voor asielzoekers uit andere landen via de Veiligheidsregio/Veiligheidsbestuur te laten lopen. Wel 
zal via de PRT gemonitord worden hoeveel noodopvangplekken zowel voor vluchtelingen als voor 
Oekraïners worden gerealiseerd. Op dit moment wordt geïnventariseerd waar de gevraagde 2x 
1.000 opvangplekken voor Oekraïners gerealiseerd kunnen worden.

2. Is het college van GS op de hoogte van het feit dat het COA een gebrek aan opvanglocaties heeft 
voor vluchtelingen?

Schriftelijke statenvragen van de Statenfracties van de PvdA, SP, GroenLinIcs, PvdD, Christenunie, 
CDA, DENK, D66, SGP over de opvang van vluchtelingen, ingediend op 3 maart 2022, en de 
antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 29 maart 2022 
(2937279).

Antwoord: ja, op dit moment worden door gemeenten in samenwerking met RVB en COA locaties 
onderzocht op haalbaarheid voor opvang van vluchtelingen en huisvesting van vergunninghouders 
(realiseren van flexwoningen).

Antwoord: Ja, GS is bekend met het gebrek aan opvanglocaties bij het COA voor vluchtelingen.

3. Heeft de provincie in haar rol als voorzitter m.b.t. PRT (Provinciale Regie Tafel) en haar 
samenwerking met wethouders wonen, de ambtelijke werkgroep en overlegorganen zoals 
Rijksvastgoedbedrijf (RVB) en COA al overleg gehad om nieuwe initiatieven te ontplooien en om 
locaties te laten onderzoeken op haalbaarheid?



Antwoord: Nee, zie antwoord op vraag 6.

Antwoord: ja, GS is bereid om binnen wet- en regelgeving extra inspanningen te leveren op 
mogelijke belemmeringen die ruimtelijke ordening aangaan c.q. bestemming van gronden of 
locaties.

7. Is de Commissaris van de Koning bereid om tot een gezamenlijke oanpak te komen voor 
noodopvangplekken en hiervoor bijeenkomsten te organiseren, waarbij burgemeesters, 
collegeleden en het COA aanwezig zijn. Zodat de aanwezigen de knelpunten en mogelijke 
oplossingen met elkaar kunnen uitwisselen?

9. Is het college van GS bereid om ook nu inspanningen te leveren om samen met de gemeenten 
actief extra noodopvang te faciliteren c.q. te creëren?

Antwoord: Ja, op 7 maart 2022 is een spoed PRT over noodopvang Oekraïense vluchtelingen bijeen 
geroepen. Afgesproken is dat de noodopvang voor zowel vluchtelingen als opvang van Oekraïners 
via het Veiligheidsbestuur te laten lopen. Zie ook antwoord op vraag 6.

8. Zijn er al acties of initiatieven genomen m.b.t. de Provinciale Regie Tafel (PRT) onder leiding van 
de Commissaris van de Koning in zijn rol als Rijksheer om op te schalen inzake de recente 
Oekraïense vluchtelingen uit het oorlogsgebied?

Antwoord: Zie antwoord op vraag 6.

10. Is het college van GS bereid om (indien dit nodig) extra inspanning te leveren op mogelijke 
belemmeringen die de Ruimtelijke Ordening aangaan c.q. bestemming van gronden of locaties?


